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Hovedstyremøte  
Torsdag 25.08.2022 kl. 1930 på klubbhuset 

 

 

Saksnummer Sak Ansvarlig 

31 Godkjenning av protokoll og innkalling Elin, Sverre 

32 Regnskap Q2 Idrettene, Berte, Sverre 

33 Kort status Eikeli idrettspark Sverre 

34 Kort status ØHIL idrettspark Sverre 

35 Status toppfotball Trond-Morten, Sverre 

36 Driftsmodell Hoslebanen kunstis Bandystyret, Sverre 

37 Innkjøp av driftsmaskin/traktor Sverre 

38 «Ett ØHIL» Hovedstyret 

39 Eventuelt Elin, Sverre 

 
 

 
Innkalt: Elin, Annette, Berte, Christian, Henrik 
Forfall: Annette, Henrik 
 
Invitert: Preben, Kristoffer, idrettene 
Tilstede: Kristoffer, Trond-Morten (toppfotball), Andreas H (bandy) 
 
Kalender: 
 
Torsdag 27. oktober (regnskap Q3) 
Torsdag 8. desember (budsjett 2023) 
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Møtedato 25.08.2022 

 

Saksnummer 31 

Saksbehandler Elin, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Godkjenning av protokoll og innkalling 

Bakgrunn:  
 
Protokoll fra forrige styremøte (02.06.2022) er sendt på mail og publisert på www.ohil.no. 
 
Innkalling med saksunderlag til møtet 25.08.2022 er sendt ut på mail.   
 

Vedtak: 
 
Protokollen fra møtet 02.06.2022 og innkallingen til møtet 25.08.2022 er godkjent. 
 

Styrets bemerkninger: 
 
Sverre: Minner om at både styret og idrettene kan melde inn saker til hvert styremøte. For gode og 
effektive møter er det formålstjenlig at agendaen følges og at spørsmål man ønsker utredet kan forberedes 
i forkant.  
 
 

  

http://www.ohil.no/
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Møtedato 25.08.2022 

 

Saksnummer 32 

Saksbehandler Idrettene, Berte, Sverre 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Regnskap Q2 

Orientering:  
 
Vedlagt sakspapirene ligger regnskapet pr Q2 (v1).  
 
Generelle kommentarer:  
 

- Offentlige tilskudd kommer i 2 deler, den første kom i juli (Bærum kommune) og den neste er 
forventet utbetalt i september. Disse er såles ikke inne i regnskapet pr Q2 og forklarer de største 
avvikene på inntektssiden.  

 
Spesifikke kommentarer:  
 

Hopp:  
Bingoinntektene er høyere enn budsjettert. Det vil komme noen investering til utstyr og anlegg i 
høst, noe som vil medføre et årsresultat i nærheten av det budsjetterte.  
 
Toppfotball:  
Økonomien er utfordrende å ha kontroll på, basert på uklare støtteordninger fra NFF og TFK. 
Regnskapet er nøye gjennomgått med toppfotballstyret og daglig leder. I rapporten er det noen 
feilføringer som blir rettet til Q3 (lønnstilskudd og aktivitetsavgifter som er ført på fotball). Endelig 
økonomisk resultat vil være avhengig av hvilken sluttspill-pulje vi havner i. Vedlagt er et notat fra 
toppfotballstyret (v4).  
 
Håndball: 
Lavere inntekter på arrangementsinntekter fra kiosk og billettsalg. Søknad om Covid-støtte er 
innvilget og vil komme på neste rapport (52’).  
Flere ansatte og høyere lønnskostnader enn budsjettert. Dette vil utjevnes med høyere inntekter 
på treningsavgifter mot slutten av året. 
Lavere inntekter på treningsavgifter enn budsjettert.   
 
Fotball:  
Ingen spesielle bemerkninger, men vi styrer mot budsjett/et lite overskudd.  

 
ØHIL (HS): 
Gitt det pågående anleggsprosjektet er regnskapet noe uoversiktlig. Noen nødvendige kostnader 
som ikke er en del av selve prosjektet vil påføres, noe som sannsynligvis vil medføre et 
driftsunderskudd i 2022. (Eksempler; el-arbeid, trekk av fiberkabler, ekstra porter mm).  
 

 

Styrets bemerkninger: 
 
Idrettenes eierskap til egne budsjetter må styrkes. Ut over Topp-fotball var det ingen økonomiansvarlige til 
stede på møtet, og det som kom av innspill til Q2-regnskapet var magert. Berte og Sverre sikrer en bedre 
prosess inn mot gjennomgangen av Q3-regnskapet i hovedstyrets neste møte.  
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Møtedato 25.08.2022 

 

Saksnummer 33 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Kort status Eikeli idrettspark 

Orientering:  
 
Utviklingen av Eikeli idrettspark (utendørs) er ledet av ØHIL, i samarbeid med EB85 og Bærum kommune.  
 
Anlegget er nå ferdigstilt og vi har mottatt ferdigattest.  
 

 
 
Mål er levert og montert etter at bildet ble tatt og banen er tatt i bruk. Nye vant og et ekstra sett mål er levert 
og blir montert med det først for en best mulig utnyttelse av «binge-arealet» (nederst til høyre).  
 
Det gjenstår noe etterarbeid på basket-arealet (feilmontering av fundamentene til stativene). Dette utbedres 
av grunnentreprenør.  
 
Kommunen er godt fornøyd med resultatet og vil gjøre en del tilleggsarbeid denne høsten for et komplett 
anlegg:  
 

- Nytt vannuttak (for islegging) 
- Gjerde langs nærmiljø-anlegget 
- Asfaltering og påfyll av jord/frø 

 
Vedlagt sakspapirene er en oversikt over økonomien i prosjektet, som Sverre kommenter i møtet (v2).  
 
Eikelihallen har nå åpnet for aktivitet. ØHIL har tilgang til hallen mandag kveld, hele tirsdag og hele fredag. 
Øvrige brukere er EB85 og Jar IL. ØHIL har påtatt seg tilsynsansvaret alle dager, og har rekruttert og følger 
opp tilsynsvaktene (betalte ressurser).  
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 25.08.2022 

 

Saksnummer 34 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Kort status ØHIL idrettspark 

Orientering:  
 
Ukentlige rapporter på framdriften publiseres på www.ohil.no. 
 
Vedlagt sakspapirene er ØHILs prosjektledelses arbeidsdokument for oppfølging av entreprenørene på feil, 
mangler og avvik (vedlegg 3).  
 
Sverre orienterer mer om status i møtet: 
 

- Status på vann og avløp 
- Forventet ferdigstillelse 
- Dugnadsoppgaver i høst 

 
Økonomisk er det fortsatt god kontroll. Noen merkostnader vil påløpe i forbindelse med pigging av fjell og 
el-installasjoner i garasjebygningene og mediatårnet. Det gjenstår også noen endringsmeldinger i 
prosjektet som er avvist av klubben, som vil komme på bordet i et sluttoppgjør.  
 
Planlagt åpning av banen er satt til lørdag 12. november. Eivind og Torunn er den foreløpige 
arrangementskomitéen og Kristoffer blir administrasjonens kontaktpunkt inn mot åpningen.  
 
Det er fortsatt et håp om at anlegget kan åpnes for fotball-kamper i høst, og NFF har godkjent anlegget for 
sluttspillet for kvinnelaget.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
 

  

https://ohil.no/ohil-idrettspark-2020-hoslebanen-kunstis-og-kunstgress/
http://www.ohil.no/
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Møtedato 25.08.2022 

 

Saksnummer 35 

Saksbehandler Trond-Morten, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Status toppfotball 

Orientering:  
 
ØHILs kvinnelag i fotball ligger godt an til avgjørende kamper om opprykk til Toppserien i 2023. 3 lag ligger 
på lik poengsum før siste kamp i grunnspillet. Det er håp om en topp 2-plassering, som gir sluttspill med de 
6 nederste lagene fra grunnspillet i Toppserien. Blir det 3. plass gir dette et sluttspill med de 8 nederste 
lagene i 1. divisjon, der vinneren av denne puljen også får en opprykks-mulighet ved play-off senere i høst.  
 
Med bakgrunn i årets erfaringer har fotballstyret, toppfotballstyret og Bjørn Frode startet en prosess rundt 
organiseringen.  
 
Vedrørende økonomien og det som foreligger av usikkerhet er dette beskrevet i et notat fra 
toppfotballstyret (v4).  
 

Styrets bemerkninger: 
 
 

 

  

https://www.fotball.no/fotballdata/turnering/hjem/?fiksId=181712
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Møtedato 25.08.2022 

 

Saksnummer 36 

Saksbehandler Bandystyret, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Driftsmodell Hoslebanen kunstis 

Bakgrunn:  
 
Vi ferdigstiller nå et idrettsanlegg som spesielt på vinteren vil være kostnadskrevende og komplisert. ØHIL 
bandy har spesielt de siste årene hatt et stort frivillig apparat som har produsert og vedlikeholdt en best 
mulig isflate gitt rådende temperaturer. Dette har vært imponerende! Det nye anlegget blir noe helt annet 
og daglig leder har i denne og den påfølgende saken foreslått en løsning som både sikrer drift og daglig 
oppfølging av kjøleanlegget, en økonomisk modell som ikke forplikter ØHIL bandy for mye (samtidig som 
ØHIL bandy tar ansvar for sin andel av driftskostnadene) og en videreføring av et stort engasjement fra et 
frivillig apparat.   
 
Sverre har bedt om, og fått en svært god plan fra bandystyret for driften av kunstisen på Hosle. Det legges 
opp til en fordeling av frivillig innsats og betalte ressurser. Planen må finpusses før oppstart og viktige roller 
må besettes.  
 
Drift av naturisbanen har vært drevet av frivillighet tidligere. Kompleksiteten med det nye anlegget gjør at 
sentrale oppgaver må løses av betalt personell på daglig basis. Det viktigste vil her være 
overvåkning/håndteringen av utstyr/system i driftsbygningen og opplæring/oppfølging av de som skal bidra 
rundt driften av banen. Den helt sentrale perioden vil være i overgangene fra kunstgress til kunstis og 
omvendt.  
 
Den frivillige jobben vil bestå av koordinering av det frivillige apparatet, gjennomføring av den planlagte 
driften og vedlikehold av utstyr.  
 
For god og sikker drift av anlegget er det nødvendig med innkjøp av en ny traktor (beslutning i sak #37).  
 
Vi har fått bekreftet et driftstilskudd fra Bærum kommune på 1 MNOK pr sesong/år (kr. 955.086,- for 
kunstisdriften).  
 

Vedtak:  
 
Kostnadene for driften av isbanen vil i store trekk ligge på ØHIL bandy, som også vil være mottaker av 
driftstilskuddet fra Bærum kommune.  
 
Kostnader for investering av ny traktor, administrativ oppfølging, daglig kontroll av kjøleanlegget og 
overordnet ansvar vil ligge hos klubben ved hovedstyret/daglig leder. Det gjøres en avtale mellom ØHIL 
bandy og ØHIL (HS) der ØHIL bandy forplikter et fastsatt beløp tilsvarende estimerte kostnader. Gitt ØHILs 
organisering/drift skal ikke dette oppleves som en forfordeling av ØHIL bandy, i forhold til klubbens andre 
avdelinger. Enighet om disse premissene gjøres mellom økonomiansvarlig i ØHIL bandy og daglig leder.  
 
Bakgrunnen for en intern avtale vil være faktiske kostnader for ØHIL (HS), ØHIL bandys budsjett for drift, 
avtaler for betalte ressurser, samt de oppgaver det frivillige apparatet rundt driften av anlegget tar ansvaret 
for.  
 
Foreløpig driftsbudsjett for is-sesongen er totalt 1,4 MNOK pr sesong, inkl alle kostnader.  
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 25.08.2022 

 

Saksnummer 37 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Innkjøp av driftsmaskin/traktor 

Bakgrunn:  
 
Saken ble behandlet i hovedstyret første gang i sak#28 (02.06.2022).  
 
Modell for driften er ihht vedtaket levert til daglig leder (ref sak#36).  
 
Bandystyret har innhentet ulike scenarioer for kjøp og leasing av traktoren, der den gamle traktoren byttes 
inn.  
 

Vedtak:  
 
ØHIL ved hovedstyret påtar seg investeringen av den nye traktoren. Basert på likviditets-situasjon tar 
Sverre en avgjørelse på hvilken betalingsløsning som velges. Kostnaden for bruk/driften av denne sees i 
sammenheng med sak#36 for en intern-overføring mellom bandy og ØHIL (HS).  
 

Styrets bemerkninger: 
 
Er det mulig å unngå lån/leasing av traktoren vil det være å foretrekke.  
 
Sverre: Innbytte/salg av den gamle ismaskinen vår, som har vært diskutert som en mulig finansieringskilde, 
er ikke aktuell. Det er ønskelig å teste ut denne i kombinasjon med den nye, og ØHIL bandy står fritt til å 
vurdere om den skal beholdes eller selges.  
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Møtedato 25.08.2022 

 

Saksnummer 38 

Saksbehandler Hovedstyret 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn «Ett ØHIL» 

Orientering:  
 
 Utsettes. 
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 25.08.2022 

 

Saksnummer 39 

Saksbehandler Elin, Sverre 

Type sak Eventuelt 

Saksnavn Eventuelt 

Eventuelt:  
 
Behov for ekstra-ordinært årsmøte (Elin) 
Elin kontakter valgkomitéen for å igangsette arbeidet med å rekruttere et nytt medlem i høst og også inn 
motdet ordinære valget av styre i mars.  
 
Ny idrettskoordinator på plass (Sverre) 
Kort orientering fra Kristoffer og Sverre. 
 
BIRs høstseminar 2022 
 
Avholdes fredag 21. til lørdag 22. oktober på Sundvollen. Elin kan trolig delta, men andre kan også bli med! 
 
Lagkasser ved oppløste lag 
 
Når lag legges ned/oppløses blir evt midler som er samlet inn/jobbet inn ved dugnader o.l værende i 
klubben. Denne typen midler skal ikke utbetales til enkeltpersoner, selv om disse har gjort sin del av 
innsatsen (innsamlede penger for dugnadsjobbing er gjort på vegne av klubben/idretten/laget). Den enkelte 
idrett beslutter hvordan evt midler skal fordeles innen klubben/idretten.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
 

 


